

托福写作备考:各类高分句架推荐

教育与校园生活 1 大学里的作弊现象已经变得越来越严重,原因是,目前教育体系的目标不是提高学生的 素质, 而是提高他们的考试能力。 高分句架: ____is becoming a serious problem. This is because_____. 2 Today, in addition to being good at studies, a student is also encouraged to cultivate interests in many other things, such as sports, painting, and music. 现在,除了学习以外,还应鼓励学生们在其他很多方面培养兴趣,例如体育,绘画和音 乐等。 高分句架: Today, in addition to_____, a student is also encouraged to _____. 3. 我认为,现代文明的发展要求我们的教育不但要重视学校课程,而且要重视培养学生解 决问题的能力。 高分句架: In my opinion, _____requires that _____ should emphasize not only on _____but on as well. 4. One may teach himself in his spare time and develop various abilities on his working position. If possible, one may attend corresponding courses for adult higher education. There are many examples of people who achieve success by self-study. 人们可以在业余时间进行自学,在工作中提高各项能力。如果可能,还应当参加一些成 人教育的课程。在这方面,有很多依靠自学取得成功的例子。 高分句架: If possible, one may _____. There are many examples of _____. 5.I never think postgraduate education is a waste of time and money because, above all, it is something worthwhile(值得的;值得花时间、钱或精力的) that I truly want in my life. 我决不认为读研究生只是浪费时间和金钱,因为这才是我生活中真正需要的,并且值得 去做的。 高分句架: I never think _____ is a waste of time and money because, above all, it is something worthwhile that I truly want in my life.

6.According to a recent survey, about 25 percent of college students now take part-time jobs,

compared to nearly none ten years ago and this figure increases to 75 percent during

summer vacation.



最近一项调查表明,十年前没有大学生做兼职,而现在有 **25%**的大学生做兼职工作,并且这个数字在暑假期间会上升到 **75%**。

7.
进一步来说,沉重的学习负担是现存应试教育体系的副产品,所以我们应当改革现行的 考试测评体系。
高分句架:Furthermore,is the by-product of,so we should
8. They merge to improve their composite capability for teaching and research and thus make the expanded university more competitive to meet the challenge of the new century.
这些大学合并的目的是提高自身的教学和科研实力, 使合并后的大学更加具有竞争力迎 接新世纪的挑战。
9.
与之不同的是,素质教育模式重视学生的创新能力和全面发展。
高分句架: In contrast, stresses on
10.So the new tuition policy really places a crushing burden on the poor students and their families and may keep the promising students away from campus.(a crushing defeat, blow 惨重的失败、打击)
新的学费制度给贫穷的学生及其家人造成了很大的负担,这会使有潜力的学生被拒之于 大学校门之外。
高分句架:really places a crushing burden on
事业与成功
1.
自信,雄心,加上决心和毅力等因素是造成最终的成功或失败的原因。
高分句架: contribute to eventual success or failure.
2. While achieving success is easier said than done, persistence does in fact pay off. One of the most important traits of a successful person is self-confidence, another is desire, and still another is determination.
取得成功,说得容易,做起来难。但是只要坚持不懈就一定会有所回报。成功人士的最 重要特征之一就是自信,第二是渴望,还有一个是决心。
高分句架: One of the most important traits of isanother is, and still another is



3.From the standpoint of success, a good work ethic is no less important than education. Success does (用于句中无其他助动词时,以加强动词的肯定语气), in fact, depend on the total integration of both aspects.
从成功的角度来说,良好的职业道德与教育同等重要。事实上,成功的确建立在两方面完全融合的基础上。
高分句架: From the standpoint of,, in fact, depend on
4. Some people believe that opportunities are rare, and only the luckiest person can get them, while other people argue that that everyone is given opportunity of one kind or another from time to time, personally, I agree with the latter to some extent.
一些人认为机会非常稀少,只有最幸运的人才能获得它。其他人则认为,各种各样的机会不时地来到每个人的身边。我个人比较同意第二种说法。
高分句架: Some people believe that, while other people argue that Personally, I agree with the latter to some extent.
5.It goes without saying that money and other material things are useful and sometimes even important, but achievements and contributions surely carry much more weight in the fulfillment of one's value in life.
毫无疑问,金钱和其他财物是有用的,有时甚至很重要。但是,在实现生命价值的过程中,取得成绩和做出贡献要比获得金钱更加重要。
高分句架: It goes without saying that
6.On the other hand, without confidence, there is little possibility of his achieving the goal in anything he pursues, especially when he is faced with drawbacks or hardships. Therefore, self-confidence is indispensable to one's success.(there is little possibility of sb's doing sth)
另一方面,一个人没有信心就很难达到他所追求的目标,尤其当他面临困难的时候。所以,自信对于一个人的成功来说是必不可少的。
7. Some people who appear to be lazy are suffering from much more serious problem.
一些懒惰的人正面临着更加严重的问题。
8. Some people may think that money and power is the most important goal in one's life. Others may regard contribution to society and success in their career as something essential for their life.
一些人觉得金钱和权力是他们生命中最重要的东西。另外有些人则认为,生命中所不可缺少的是为社会做出贡献,在事业上取得成功。
高分句架: Some people may think that Others may regardas
9.Let's compete in the spirit of cooperation and cooperate on the basis of competition.



我们要本着合作的精神进行竞争,同时还要在竞争的基础上进行合作。

10.It is no use doing what you like; you should like what you do.
不能爱哪行干哪行, 而应该干哪行爱哪行。
高分句架: It is no use; you should
两性问题
2.It is no simple task to identify the reasons for the rise in the number of people living alone and establishing their own households, for it is a complicated phenomenon involving several factors.
现在不结婚而单独立户生活的人数不断上升,人们要找出其中的原因并不容易,因为这种复杂的社会现象涉及到很多因素。
高分句架: It is no simple task to, for it is a complicated phenomenon involving several factors.
3.It is still difficult for women to get certain jobs like top management positions, because these fields are dominated by men.
妇女很难做到高级管理的职位,因为这些领域被男人所主宰着。
4.Other people, however, think quite differently on this issue. They firmly believe that both men and women are born equal.
关于这个问题,其他人持有不同的意见。他们坚信: 男人和女人生来就是平等的。
高分句架: Other people, however, think quite differently on this issue. They firmly believe that
6.
离婚率的上升,单亲家庭的增多,再婚的影响,这些因素都在改变着家庭的概念,向我们对家庭生活的传统看法挑战。
高分句架: Climbingrate, the rise of, the impact of are transforming and challenging out traditional view of
7. Probably the greatest single hazard of the living together style is that it can actually spoil a good relationship between two people who should eventually marry.
或许,同居这种生活方式最大的危险就是它会损害打算结婚的两个人的关系。
高分句架: Probably the greatest single hazard ofis that
8.

在很多大城市, 越来越多的年轻夫妇不打算生小孩。
高分句架: In many big cities, a growing number of
9.Anyone with the least common sense knows that people are more starved for love than ever before.
稍微有点常识的人都知道,现在的人比以往任何时候都渴望爱情。
高分句架: Anyone with the least common sense knows that
10.No wonder most people see the problem of love primarily as that of being loved, rather than that of loving, of one's capacity to love.
难怪绝大多数人把爱情看成主要是被人家爱的问题,而不是去爱人家和求爱的能力问题。
高分句架: No wonder most people see the problem ofas that of,rather than that of
人口问题
1.
世界人口迅速增长已经带来了一系列问题:食品匮乏、交通和住房问题。
高分句架: The rapid increase ofhas been creating a series of problems ranging fromto
2.The present time no nation on earth is supporting its present population on its own sustainable(可以忍受的, 足可支撑的, 养得起的) flow of renewable resources.
目前,世界上没有国家能够仅靠自己持续性的、可更新的资源来养活它自己的人口。
3.
如果我们意识不到这些问题的严重性并采取适当的措施,人类的未来将是危险的。如何选择由我们来做出而且必须现在就做出。
高分句架: If we fail toand, the future ofis in great danger.
4.
人口的快速增长影响到地球上人们的整体生活质量和受苦难的程度。5.Many countries lack adequate supplies of basic material needed to support their current population.
许多国家不能为其当前的人口提供足够的基本物资的供应。
6. More people means heavier traffic. Moreover, because more space has to be used to meet the needs of the housing problems, it is almost impossible to widen the streets, which makes the situation even worse. (it is almost impossible to do sth=there is little possibility to do sth)



人口增加意味着交通更拥挤。而且,由于需要更多的空间来解决住房问题,所以几乎不可能扩展街道,使得情况变得更遭。

7.In the poorest countries, massive efforts are needs to keep social and economic conditions from deteriorating further; any real advances in well-being and the quality of life are negated by further population growth.

negated by further population growth.
在最贫穷的国家,需要花大力气来防止其社会和经济状况进一步恶化,而生活水平和质量的真正提高也被进一步的人口增加所抵消。
高分句架:, massive efforts are needed to
8.Our objective should be to assure that developing countries make family planning information, education and means available to all their people.
我们的目标是要确保在那些发展中国家里,人人都能了解计划生育信息、接受教育和利用其他手段。
高分句架: Our objective should be
9.
处理人口问题中的关键的(尽管不是唯一的)因素是保持社会和经济的可持续性发展。
高分句架: The key factor, though not the only one, in dealing withis
10. More public education is needed to develop more awareness about population issues. Facts like the size or the growth rate of the human population should be in the head of every citizen.
对人口问题意识的提高需要更多的大众教育。像人口数量和增长率之类的事实应该作到人人皆知。
高分句架: More public education is needed to Facts likeshould be in the head of every citizen.
计算机与互联网
1. The popularity of the Internet results from its great utility. With the Internet, it is convenient and fast for people to great a variety of information and what they need to is just to press key buttons.
互联网能够快速普及是因为它具有巨大的功用。人们只需要按一下键盘,就可心非常方便快速地获取丰富的信息。
高分句架: The popularity ofresults from
2.As one of the most popular use, E-mail can transmit your letter quickly, safely, and accurately. Besides, doctors diagnose and treat their patients by discussing or exchanging



experience via Internet. Finally, businessmen may make great profit with the help of E-commerce.

电子邮件是互联网最普及的功用之一,它可以快速,安全,准确地传递信件。另外,医生可以利用网络来交流信息,共同对病人进行诊断和治疗。再者,商人们可以通过电子商务赚取巨大的利润。

3.
最后,我们应当努力进一步发展加密技术,建立防火墙阻止黑客的袭击。
高分句架: Finally, we should make every effort to
4.Computer virus, whose essential component is a set of instructions, is one kind of threat to the security and integrity of computer system.
计算机病毒是由一系列电脑程序组成的,它对计算机系统的安全性和完整性构成威胁。
高分句架:is one kind of threat to
5.
家长们普遍关心是不让孩子们进入含有色情内容的网站。
高分句架: There is a widespread concern about
6.
互联网对人们的生活方式产生了深远的影响,它变革了人们生活方式以及思考问题的方式。
高分句架: exerts such a profound effect onthat
7. For unknown authors, E-books offer a chance to get their books published.
对于一个不知名的作家来说,电子图书提供了一次出版其作品的较好机会。
8.
事实上,我们可以通过互联网做任何事情。例如,我们能够人事电子商务,发布产品广告,订购飞机票,买卖股票,甚至在网上找工作。最近,现代大都市中又流行起了网上购物。
高分句架: As a matter of fact,To illustrate,
9. With a personal computer and modem any individual can call up information about almost anything from almost anything and almost anytime.
任何人只需一台电脑和一个调制解调器,无论何时何地都可以交流信息。
10.Computers have the power to allow people within a company, across a nation or even

around the world to work together.



计算机能使一个公司的、一个国家的、甚至世界各地的人们一起工作。

商业与经济

1	ı	
	ı	

现在人们]都在热烈地讨论经济是否应该快速发展。	。持反对意见的人认为	内经济发展应该放
慢速度,	因为这种发展已经达到某种极限。		

高分句架: There is much discussion today aboutThose who criticize argue th
2.
有些人认为造成出口下降的原因是横扫亚洲许多国家的金融危机。
高分句架: Some lay the blame foron
3.

经济迅速增长可能导致资源的过度使用,并造成巨大的灾难。

4.Thanks to the opening-up policy, more and more foreign businessmen have come to invest in China, building new factories, mines and other business enterprises, or enlarging and improving old ones.

中国实行开放政策以来,越来越多的外商来华投资,建厂和创办企业,还有的对原有企业进行扩大改造。

高分句架: Thanks to _____, more and more_____.

5.A recent Gallup poll shows that big business came in last, in terms of the quality of the products, among all the enterprises which sell household appliances in Shanghai.

最近的盖洛普民意测验表明,就产品质量来说在上海出售家用电器的所有企业中,大企业位居榜末。

高分句架: A recent (Callup) poll shows that _____.

6.It is known to all that absorbing foreign capital is important to our country's growth, but how to attract more to push forward an all-round multilevel and broader opening up? I think two factors are most important.

众所周知,吸引外资对于我国的发展非常重要,但是怎样做到全方位、多层次吸引更多的外资,扩大开放程度?我想有两个因素非常重要。

高分句架: How to _____? I think two factors are most important.

7.

分析人士说,这个举动是为了让公司对国外投资者更具有吸引力。

高分句架: Analyst said the move was aimed at
8.
人们认为,商业竞争强化了机会均等这样一个理想。
高分句架:is (also) believed to
9
柯立芝总统说过,美国的头等大事就是做生意。这句话现在看来依然有道理。
高分句架:(somebody's) statement.","still points to an important truth today.
10. Companies increased investment and foreign manufacturers like Ford and Sony poured more money into China, according to figures released last week by the National Bureau of Statistics (NBS).
根据国家统计局上周公布的数字,很多公司增加了投资,像福特,索尼这样的外国厂商在华投入了更多的资金。
高分句架: increased (decreased), according to figures released last week by
——· 日常生活
1.In order to feel young, you must exercise your mind, keep up with the world and maintain an active lifestyle.
要想变得年轻,你得锻炼自己的大脑,跟上时代的步伐并维持一种积极的生活方式。
高分句架: In order to, you must
2. Nowadays, caught by the magic charm of the lottery, many luck triers are fond of buying all kinds of lottery tickets, such as computer lottery tickets, welfare tickets, and sports tickets.
现在,很多人被彩票的魔力所吸引,去购买各种各样的彩票。比如: 电脑彩票,福利彩票和体育彩票。
高分句架: Nowadays, caught by the magic charm of, are fond of
3.
幽默是上帝赐予人类的最好礼物。人们都觉得幽默感是一种最有价值的品格。
高分句架: is universally considered
4. Allow each to be himself and both parents and children will in harmony and happiness.
允许孩子们保持本性,父母和孩子们就能和睦幸福地相处。

高分句架: Allow each to and will live in harmony and happiness.
5.We should trust our friends, respect them and always be ready to help them when they are in trouble.
我们应当相信朋友,尊敬朋友,在他们有困难的时候帮助他们。
6.Although Internet friendship can give users companionship(交谊, 友谊) and even romance, it often ends with failure and even disaster.
尽管网络友谊给上网者友好、浪漫的感觉,但是这种友谊常常以失败甚至灾难告终。
7. Nowadays more and more youth like me are joining the rank of risk-takers who devote their leisure hours to extreme sports.
现在越来越多的像我这样年轻人加入到进行极限运动的队伍中来,利用业余时间热衷于冒险的体育活动。
8.Various ways can be adopted for people to tone up their bodies. One of these ways is to have enough physical exercises.(tone up:to make or become brighter or more vigorous.使增强:使或变得更加明快或更有力量)
人们可以采用很多方法增强体质。其中一种方法就是进行足量的体育运动。
高分句架: Various ways can be adopted for people toOne of these ways is to
9.
如果时间和精力允许的话,他们愿意做一些兼职工作来增加收入。
高分句架: If time and energy permits, they would also like to
10.As Thomas Edison said, "Genius is 1% inspiration and 99% perspiration", hard work plays the most important role in the development of intelligence.
托马斯•爱迪生说过,天才就是百分之一的灵感加上百分之 99 的汗水。刻苦努力对于智力发展起着最为重要的作用。
高分句架: As said, "" ,plays the most important role in
社会问题
1.Greed and a total lack of social consciousness have been cited as major reasons for dramatic rise of corruption.
人们认为贪婪和极度缺乏社会意识是造成腐败急剧增加的原因。
高分句架: have(has) been cited as major reasons for
2.



随着生活的普遍提高,一些普通的中国家庭开始买得起小汽车了。然而对要不要发展私人小汽车这个问题,人们的观点各不相同。
高分句架: With the increase in Yet opinions ofvary from person to person.
3.In practice, however, people often neglect environmental protection while developing economy.
但是,事实上,人们在发展经济的时候往往忽视了保护环境。
高分句架: In practice, however, people often neglect
4. The reasons for poverty are many, but for the most part center on illiteracy, the lack of opportunities and in some cases pure laziness.
贫困的原因很多,但主要是因为缺少教育,缺乏机会,有的情况下纯粹是由于懒惰。
高分句架: The reasons for are many, but for the most part center on
5. The governments pass laws to limit tobacco production and prohibit smoking in public places.
政府通过法律限制烟草生产并禁止在公共场所吸烟。
高分句架: The governments pass laws to
6.
城市居民面临着很多问题,比如高消费、交通拥挤、住房条件差等等。
高分句架: are confronted with many problems, such as and so on.
7. There has been undesirable trend in recent years towards the worship of money, A recent survey showed that X percent of respondents ranked getting rich as their top priority, compared to X percent only a few years ago. Why do people fail to realize that wealth does not necessarily bring happiness?
近年来出现了对社会有害的拜金主义倾向。最近的一项调查表明,X%的调查对象把致富作为他们的首选,相比之下,就在几年前,只有 X%的人这样想。为什么人们没能意识到财富不一定带来幸福呢?
高分句架: There has been undesirable trend in recent years towardsA recent survey showed that Why do people fail to realize that?
8.There are several reasons for the marked increase in China's crime ratethe dramatic influx of itinerant(adj 巡回的) workers in urban areas; declining social values; and widening disparities between the haves and have-nots.



中国犯罪率显著升高有很多原因——城区大量流动工人的涌入: 社会价值的贬低以及贫 富之间日益扩大的差距。 高分句架: There are several reasons for the marked increase in ___ 9.As more and more people lose their jobs, much attention is placed on the problem of unemployment. 现在,越来越多的人失去工作,所以人们非常重视失业问题。 高分句架: As more and more people _____, much attention is placed on _____. 10.with these problems and the effects the skyscraper has exerted on the environment(定语 从句), many people have begun to wonder whether skyscrapers are necessary or desirable. 摩天大厦造成了很多的环境问题,很多人开始反思,摩天大楼是否必要,是否可取。 高分句架: With these problems and the effect _____ has exerted on _____, many people have begun to wonder _____. 11.To solve the generation gap problem, I have some suggestions for parents and children to follow. 为了解决代沟问题,我给父母和孩子提些意见。 高分句架: To solve _____ problem, I have some suggestions for _____. 12. 既然安乐死合法化会带来严重的道德和社会问题,那么毫无疑问,政府做出的决定会给 社会带来深远的影响。 高分句架: Since _____will raise serious moral and social issues, the decision our society makes about _____will undoubtedly have tremendous consequences in society. 13. With the rapid growth of human population, much space once belonging to wildlife has been either occupied or destroyed in the process of industrialization and urbanization. 随着人口的快速增长,在工业化和城市化的过程中,曾经属于野生动物的空间被人类占 据或者破坏了。 14. People, especially in those countries with great population should change their opinions that the more children they have, the happier they will be when they get old. 人们,尤其是生活在人口众多的国家的人们,应该改变这样一种观念,即孩子越多,老 了就越幸福。 高分句架: People, especially in those countries with _____should change their opinions that

15.



除此之外,一切关于防止污染的法律法规都应当强制执行。

高分句架: Aside from that, all laws and regulations againstshould be forcefully implemented.
16.Piracy has caused a great loss to the legitimate producers, inventors and writers, and made great confusion in the markets.
盗版给合法厂家、发明者和作者造成了巨大的损失,同时也扰乱了市场秩序。
高分句架: has caused a great loss toand made great confusion in
17.Besides, it can lead to all kinds of drug-related crimes and diseases. To illustrate $(\Box$ for example, for instance), it can trigger the spread of AIDS by sharing the same syringe.
另外,这会导致各种与毒品有关的犯罪和疾病。比如,吸毒时使用同一个注射器就会促 使艾滋病扩散。
高分句架: Besides, it can lead to To illustrate, it can triggerby
18.If such measures were not taken, the problem of the old would have been more serious. As everyone can imagine, the life of the old would be much worse.
如果我们不采取这些措施,老年人问题就会更加严重。人们可以想象,老年人的生活会更差。
高分句架: If such measures were not taken, the problem of would have been more serious.
19. Obviously, there is prejudice against women in employment. So girl graduates find more trouble getting a job in the society, not to mention their promotion in careers.
显然,在就业方面存在着歧视妇女的现象。女毕业生在找工作的时候会遇到更大的困难,更不用说职位的升迁了。
高分句架: Obviously, there is prejudice against find more trouble, not to mention
20. However, in some poverty-stricken rural areas, few school-agers can afford to go to school because of lack of financial support.
但是,在一些贫困的农村地区,没有多少学龄儿童去上学,因为他们交不起学费。
高分句架: However, in some poverty-stricken rural areas, fewcan afford to
当代科技
1.
我们正在迎接一个取得更多科学发现和更大技术进步的新时代。

高分句架: We are entering a new era of
2.
科学技术为人们的生活带来了很多变化,比如说,电视和太空火箭的发明为人类开辟了 一个新的时代。
高分句架: has brought about many changes in people's lives, for instance,
3. We may say, the construction of a nation is just like a process of building a skyscraper, while science and technology are its groundwork. Without the groundwork, the skyscraper can't be built.
可以这样说,建设一个国家就像建设一座摩天大楼,科学技术就是大楼的地基,没有地基,摩天大楼就无法建成。
4.
一些科学家希望尽快起草一项法律禁止生殖性人类克隆。
高分句架: Some scientists expressed the hope that a law be drafted as soon as possible to
5.As HGP nears the completion of its mission, gene chip research is set to attract worldwide attention.
人类基因组计划已接近完成,基因芯片研究将会引起全世界的关注。
高分句架: is set to attract worldwide attention.
6. Companies increasingly are making use of technological tools to help keep laptops safe.
越来越多的公司正借助技术工具来帮助保护笔记本电脑的安全。
7.Computerized exchanges can create friendships——and may revive the almost lost art of letter writing.
计算机之间的交流可以建立友谊,并可能使几乎消失殆尽的书信艺术获得重生。
8. Today, more than 30,000 commercial products are based on techniques developed in the space program.
现在,有 30,000 多种商品是依靠航天计划开发的技术得以问世的。
高分句架: Today,are based on
9.In reality, the moon is more inhospitable than the most desolate place on Earth.
其实, 月球比地球上最荒凉的地方还要不适于居住。
10. For over fifty years, many countries have had nuclear weapons testing in their attempt to

ensure their national security.

五十年来,为了确保国家安全,很多国家都进行核武器试验。
高分句架: For over years, many countries have in their attempt to
环境保护
1.
地球是我们的家,我们有责任为我们自己和子孙后代照顾好它。
高分句架: The earth is our home and we have the duty to
2. The gas provokes respiratory problems among children and elderly people.
这种气味在儿童和老年人当中引发了呼吸道问题。
3.The nations of the world have never agreed on how to halt (to cause to stop) the destruction of rain forests or save endangered species. But when it came to saving the ozone layer, which screens out the sun's harmful destruction rays, they knew just what to do.
就如何停止对热带雨林的破坏和拯救遭受危险的物种这样的问题,世界上的国家从未达成过一致。不过,涉及到保护能够过滤太阳有害紫外线的臭氧层这一问题,他们则知道该怎么做。
高分句架: The nations of the world have never agreed on But when it came to, they knew just what to do .
4. Deforestation result in the increase in global temperature and unpleasant change of climate.
森林过量砍伐导致全球气温的升高和气候的异常变化。
5. Scientists and experts are working together to find ways to prevent harmful gases from getting into the air.
科学家和专家们正在协作,试图找出防止有害气体进入空气中的办法。
高分句架: Scientists and experts are working together to find ways to
6.
几乎每一位科学家都同意,唯一降低全球变暖的办法是调整我们生产能源的方式。
高分句架: The only way to, almost every scientist agrees , is to
7.By increasing conservation and energy efficiency and aggressively using these clean energy technologies, we can reduce our greenhouse gas emissions by significantly amounts in the coming years.
通过加强保护,提高能源使用效率和积极采用清洁能源技术,在未来的岁月里我们可以

大量地降低温室气体的排放。



8. For now the world has a more urgent mission: to stop the planet from overhearing, and do it in a hurry.
眼下,世界正面临着一个更迫切的使命:必须立即行动,防止地球继续升温。
高分句架: For now the world has a more urgent mission:
9.
气候变化,它可能影响到世界的任何角落,是一个全世界应该处理的问题。
高分句架:, with its potential to impact every corner of the world, is an issue that must be addressed by the world.
10. Many factories discharge enormous harmful chemicals into air and rivers every day. To kill insects, farmers use a large amount of insecticide so as to have a bumper harvest. As a result, they pollute the air, water, and land.
许多工厂每天把大量有害化学物质排放到空气和河流里。为了杀灭害虫,农民使用了大量杀虫剂,以取得大丰收。结果,他们污染了空气、水和土地。
中国与奥运
1.The Chinese capital is going all out in its bid to host the 2008 Olympic Games under the campaign slogan "Green Olympic".
中国的首都正以"绿色奥运"为申办口号,全力争取 2008 年奥运会的主办权。
高分句架: is going all out in its bid to
2.The three themes of our bid are: Green Olympics, Hi-tech Olympics and the People's Olympics.
中国本次申奥的三个主题是:绿色奥运,科技奥运,人文奥运。
3.
旅游业将是 2008 年奥运会最为直接的受益者。随着游客数量的增加,北京市的旅游收入将得到相应的增长。
高分句架: will be benefited the most directly bywill be increased in correspondence with
4. High technology will be used in almost everything, including the stadiums, Olympic Village, communication and traffic control.
高科技将应用于各个领域,包括体育馆、奥运村、通信和交通控制。
高分句架: will be used in almost everything, including



5. The promotion and popularization of foreign languages will be strengthened. Newspapers, magazines, radio stations, TV stations and websites are all to increase foreign language programs or columns.

外语的宣传和普及将进一步得到加强。报纸、杂志、广播、电视及网站都将增加外语节 目或栏目。

6. Every effort will be used to make the opening and closing ceremonies into a set of most colorful and distinctive cultural celebrations.

要努力使奥运会的开幕式和闭幕式成为最丰富多彩、最具特色的文化盛典。

高分句架: Every effort will be used to _____.

7.Beijing will take full advantage of the significant international activities that will be organized in the coming few years, especially sports events, to provide new highlights of cultural life in Beijing.

北京将充分利用未来几年即将举办的一些重要的国际活动,特别是一些体育赛事,展示北京文化生活中的新亮点。

高分句架: will take full advantage of to
8.
空气污染仍然是一个令人头疼的问题,交通还不畅通,语言环境有待改善。
高分句架: is still a headache is not smooth needs improving.
9.
奥运理想向现实的转变给北京未来的几年提出了巨大的挑战。
高分句架: will present with huge challenges over the next few years.
40 With a 400 william and a sale in China and a sale in an internal and and a sale in a

10. With over 400 million young people in China, everyone is excited and ready to engage in the Olympic movement, said the Beijing bid committee.

北京奥委称职,中国有四亿多的青年人,对参与奥林匹克运动,每个人都表现了满腔热情和思想准备。

疾病与健康

1. The guidelines also provide a series of different prescriptions for people of different ages and health, which have become popular among residents in many cities such as Beijing and Guangzhou.

这些指导原则还为不同年龄和健康状况的人提供了一系列不同的处方,这些处方在北京和广州等许多城市深受居民欢迎。

2.



近年来,艾滋病蔓延的幅度进一步扩大,一项新的研究预测,到 2005 年世界上有超过 三千万人将感染这一可怕的疾病。
高分句架: There is a dramatic increase in, with a new study projecting that
3.
在过去的十年间,肥胖已经成为一种世界性的疾病——全球肥胖人口的比例上涨了 50% 从 1995 年的 2 亿人攀升到 2003 年的三亿。
高分句架: Within the last decade, has become a worldwide epidemic——rising percent globally fromto
4.
现在席卷世界的艾滋病造成的祸害很有可能在未来几年内在全世界科学家的研究人员的不懈努力下得到控制。
高分句架: will quite likely be brought under control within the next few years thanks to
5.
癌症的发病率主要由以下诸多因素引起,包括不适当的饮食,不好的保健习惯以及没有及早发现。然而,医学的不断进步和对此不断增强的关注给我们的未来带来了很大的希望。
高分句架: mainly stems from several factors, including
6.
在过去的十年中,关于提高医疗保健质量的问题已经提到了许多医疗专家议事日程的首 位。
高分句架: Over the past decade, the issue of has risen to the top of the agenda for